
日期  ：  二零二五年五月八日 (星期四 )  

Date ： 8 May 2025 (Thursday) 

 

時間  ：下午二時三十分  

Time ：  2:30 p.m. 

 

地點  ：  沙田民政事務處 4 4 1 會議室  

Venue ： Sha Tin District Office Conference Room 441 

 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

房屋及發展規劃委員會 Housing and Development Planning Committee 
 

會議通告 Notice of Meeting 

 

1 .   房屋署沙田區 2 0 2 5 / 2 0 2 6 年度工作計劃大綱  

2025/2026 Work Plan Outline for Sha Tin District of the Housing Department 

  

2 .   龔美姿女士提問：有關沙田區公共屋邨及居者有其屋計劃屋苑平台清潔事宜  

Question Raised by Ms KUNG Mei-chi on the Cleaning of Podiums in Public Housing Estates and Home Ownership Scheme Courts 

in Sha Tin District 

  

3 .   夏劍琨先生提問：有關在公共屋邨進行裝修工程產生的噪音事宜  

Question Raised by Mr HA Kim-kwan on the Noise Arising from Renovation Works in Public Housing Estates 

  

 

 



4 .   吳啟泰先生提問：有關沙田區公共屋邨健體及遊樂設施的維修及保養事宜  

Question Raised by Mr NG Kai-tai on the Repair and Maintenance of Fitness and Play Equipment in Public Housing Estates in Sha 

Tin District 

  

5 .   姚嘉俊先生提問：有關錦駿苑停車泊位及周邊設施事宜  

Question Raised by Mr YIU Ka-chun on Parking Spaces in Kam Chun Court Car Park and the Surrounding Facilities 

  

6 .   沙田區公共房屋及私人機構參建居屋計劃屋苑人口  

Population of Public Housing Estates and Private Sector Participation Scheme Courts in Sha Tin District 

 


